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DE GEMEENTERAADSCOMMISSIE FINANCIEN VAN LAAKDAL 
 
 
De ondervoorzitter verklaart de zitting geopend om 19:00 uur.  
 
 
 

001. Jaarrekening 2020 gemeente en OCMW. 

 
BESCHRIJVING 

 
Ter bespreking. 

De jaarrekening 2020 wordt aan de raadsleden bezorgd per mail. 

De bijkomende documentatie is raadpleegbaar op de website van de gemeente sinds 07/06/2021. 

 
BESLUIT 

 
Schepen Jurgen Mensch geeft toelichting bij de jaarrekening, die voor de eerste keer werd opgemaakt 
voor gemeente en OCMW samen, aan de hand van een PowerPoint presentatie. 

In de presentatie worden o.a. vergelijkingen getoond met de cijfers van de jaarrekeningen 2014-2019 
en ook met de cijfers van de laatst goedgekeurde aanpassing meerjarenplan 2020-2025. 

Volgende vragen en opmerkingen worden geformuleerd : 

- Richard Laermans is van mening dat jaarrekeningcijfers niet kunnen vergeleken worden met cijfers 
van een meerjarenplan. Dat geeft geen meerwaarde. Hij stelt voor in de toekomst alleen te vergelijken 
met voorgaande jaarrekeningen. 

Jurgen Mensch geeft aan dat de officiële schema’s opleggen om ook de cijfers van de 
meerjarenplanning 2020-2025 op te nemen in de jaarrekening. Naarmate de jaren vorderen zullen die 
natuurlijk meer en meer plaats maken voor de cijfers van de effectieve realisaties. 
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- Paul Mondelaers vraagt of de niet ingevulde personeelskosten 2020 werden gecompenseerd met 
uitgaven voor externen ? 

Dit zal nagekeken worden tegen de eerstvolgende gemeenteraad. 

- Richard Laermans vraagt of het mogelijk is om de facturen van 2020 te komen inkijken. 

Hierop wordt bevestigend geantwoord. Er wordt best telefonisch een afspraak gemaakt hiervoor, 
zodat alles tijdig kan klaargezet worden. 

- Niels Vermeulen geeft aan dat burgers hem nog steeds aanspreken over de stijging van de 
opcentiemen onroerende voorheffing; burgers zijn erdoor geraakt. De sprong is duidelijk zichtbaar in 
de grafieken. 

Jurgen Mensch antwoordt dat de opcentiemen gedurende 18 jaar niet werden aangepast, en dat zelfs 
na de verhoging de inkomsten nog lager liggen dan gemiddeld in Vlaanderen (cfr individueel financieel 
profiel). 

- Op vraag van de vergadering geeft Jurgen Mensch een stand van zaken inzake de cadeaubon die 
werd gegeven aan de burgers als coronamaatregel. 

Er ontspint zich een gedachtewisseling omtrent de betekenis van de geschonken cheques aan het 
OCMW, en over het effect voor de lokale handelaars. 

- Niels Vermeulen vraagt hoeveel winst de gemeente heeft gemaakt op diftar. 

Jurgen Mensch antwoordt dat de dekkingsgraad +/- 50% bedraagt, en dat de gemeente dus bij oplegt. 

Wat het tarief van diftar betreft wordt bevestigd dat sinds kort een uniform tarief over gans het 
werkingsbied van toepassing is. 

- Wat de sloopwerken Klaverhoeve 14 betreft, vindt Richard Laermans dat we dat misschien beter zelf 
hadden gedaan. Dan had het de gemeente minder gekost. 

- Paul Mondelaers merkt terecht op dat de waarborgstelling aan de Tennis Club (nu opgenomen onder 
‘niet in balans opgenomen rechten en verplichtingen’) ook thuishoort bij de financiële risico’s. 

Vanaf de eerstvolgende update van de financiële risico’s’ zal dit daar mee opgenomen worden. 

- Jeroen Helsen vraagt of werd nagegaan of er 6% BTW (in plaats van 21% BTW) kan 
toegepast  worden in het dossier van het polyvalente gebouw te Eindhout. 

Jurgen Mensch vertelt dat hierover inderdaad advies werd gevraagd aan IOK en dat een brief werd 
gezonden aan het controlekantoor BTW voor bevestiging. 
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- Inzake de Averbooodsebaan wordt bevestigd dat AWV de kosten van grondverwervingen ten laste 
neemt. 

 
 
De ondervoorzitter verklaart de zitting geheven om  20:10 uur. 
 
 
Financieel directeur 
 
Anja Verlinden 

Ondervoorzitter 
 
Ils Van Hove 
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